
Breu resum de la Mesa Negociadora (15 de març de 2021) 

 
Informe del VOAP 

Els VOAPs de les universitats públiques valencianes es van reunir dilluns 
passat per a debatre sobre l'avaluació dels mèrits docents per al PDI laboral 
a temps parcial. La decisió va ser no iniciar-la fins que la Conselleria no faça 
el canvi legislatiu necessari, així com la corresponent dotació pressupostària. 
 
Anàlogament, tampoc pot l'UJI aplicar la pujada de sou del 0,9% als empleats 
públics fins que la Generalitat ho autoritze. 

 
El requisit de localització és només per al professorat associat assistencial, 
però no per al professorat associat en general. Per això, es llevarà aquest 
requisit en dues places d'associats que ara treballen a València. 
 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior núm. 02/2021 
de 22 de febrer de 2021. 

S'aprova per assentiment. 

 
2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de 
places de Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí amb la 
corresponent modificació de l'RLT de PDI. 

Corresponen a professorat AJD que està finalitzant el seu contracte de 5 
anys, de manera que puga seguir vinculat a l'UJI. 

S'aprova per assentiment. 

 
3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics 
per a concursos de professorat associat, ajudant, ajudants doctors i 
professorat contractat doctor interí. 

Hi ha una intervenció per demanar que es recorde als departaments que cal 
actualitzar els barems al document marc. El VOAP respon que això es fa però 
només a aquells que trauen places. 

S'aprova per assentiment. 

 
4. Torn obert de paraules 

A la pregunta pel nombre de places de TEU i de PCD previstes per a enguany. 
El VOAP respon que encara no tenim l'autorització del Ministeri, està prevista 
per a final de març. 

 
 
UGT pregunta per la vacunació per al professorat universitari. 



El VOAP confirma i lamenta que quan, en els mitjans de comunicació, es parla 
de docents no s'inclou al professorat universitari. 

CCOO presenta un escrit perquè es demane la vacunació del personal 
universitari a la Conselleria. S'aprova per assentiment. 

Des d'UGT demanen una reducció de presencialitat per al PAS al 70%, com 
s'està fent en altres universitats, perquè la volta al 100% no siga tan brusca. 
Es demana, especialment, per a la gent que ha de fer la vesprada. Tots els 
sindicats estan d'acord en la proposta. 

El Gerent es compromet a portar el tema al pròxim Consell de Direcció. 


